

Headline	Tabung Rohingya Utusan TH		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	01 Dec 2016	Color	Full Color
Section	Dlm Negeri	Circulation	171,663
Page No	22	Readership	563,000
Language	Malay	ArticleSize	274 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 5,415
Frequency	Daily	PR Value	RM 16,246



REAKSI
Tabung Rohingya Utusan -TH



"PEMUDA UMNO mendesak Kerajaan Myanmar untuk mengambil tindakan segera bagi menghentikan segala bentuk kekejaman (ke atas Rohingya) dengan serta-merta. Kepada ASEAN, Pergerakan Pemuda UMNO juga mendesak agar keahlian Myanmar dalam ASEAN dikaji semula. Prinsip tidak campur tangan tidak boleh diguna pakai apabila berlakunya pemusnahan etnik besar-besaran dalam sebuah negara ahli ASEAN."

KHARY JAMALUDDIN
Ketua Pergerakan Pemuda UMNO



"PERGERAKAN Puteri UMNO mengecam pembantaian dan pembersihan etnik ini. Kita menggesa agar semua pihak, khususnya OIC, ASEAN dan PBB mengambil ketetapan dengan segera untuk menghentikan tindakan tidak berperikemanusiaan oleh rejim Myanmar itu. Kita juga mendesak supaya Jawatankuasa Anugerah Nobel menarik balik anugerah Nobel Keamanan kepada Aung San Suu Kyi."

DATUK MAS ERMIEYATI SAMSUDIN
Ketua Pergerakan Puteri UMNO

"USAHA baik daripada *Utusan Malaysia* dan Tabung Haji kerana menolong saudara sesama Islam dan akan terus menyokong bagi meringankan beban mereka."



NORINTAN ANDI AMIR
Setiausaha Kerja Wanita UMNO Silam, Sabah.

"KITA tidak boleh biarkan mereka terus terseksa dan perlu berikan bantuan jika kita mampu. Saya harap pertubuhan bukan kerajaan (NGO) lain juga melakukan perkara yang sama."



FAIRUL SHAHRIZALL ALIAS
Exco Pemuda UMNO Bahagian Teluk Intan, Perak



"WALAUPUN kita membantu hanya dengan memberi sumbangan, sekurangnya dapat digunakan untuk meringankan beban masyarakat Rohingya di sana."

MALIAH MAT ISA
Naib Ketua Wanita UMNO Bahagian Taiping, Perak.

"UTUSAN *Malaysia* dan Tabung Haji begitu prihatin terhadap nasib bangsa sesama Islam walaupun berbeza negara. Kesengsaraan mereka merupakan suatu tragedi dan menjadi tanggungjawab sejagat untuk membantu."



SITI AISYAH MAHMOOD
Ketua Puteri Bahagian Bukit Katil, Melaka.